

秋霞火锅底料 秋霞火锅底料

产品名称	秋霞火锅底料 秋霞火锅底料
公司名称	张帝武（个体经营）
价格	7.00/袋
规格参数	品牌:秋霞火锅底料 卫生许可证:QS500703070050 净重:400（g）
公司地址	中国 重庆市 重庆市渝中区汇龙商城
联系电话	86 023 13983098559 13983098559

产品详情

品牌	秋霞火锅底料	卫生许可证	QS500703070050
净重	400（g）	保质期	365（天）
原产地	重庆	生产厂家	重庆秋霞火锅调料
储藏方法	阴凉干燥通风处保存	等级	一级
规格	1X30	生产日期	近期
售卖方式	包装	特产	是
原料与配料	牛油、辣椒、老姜、豆瓣、食盐、花椒、豆豉、食品添加剂		

秋霞简介：重庆秋霞食品餐饮有限公司源于曾风靡山城的知名火锅品牌“秋霞火锅”，创建于1997年，占地3000余平方米，是花园式食品生产工厂，座落在环境优雅的重庆九龙工业园区。

公司实力雄厚，发展势头强劲，是重庆火锅料产业的龙头企业之一，年产量2000余吨，拥有现代化的生产设备和一支高技术、高素质的生产管理队伍。在生产经营和自我建设发展中，公司秉持“质量第一，信誉第一”的理念，集科研、生产、销售、餐饮为一体。在继承传统生产工艺的基础上，不断探索创新，研制生产出火锅底料、麻辣烫、麻辣香口鱼、烧鸡公、风味豆豉、鲜辣酱、药膳汤锅等20多个独具特色的品种，其产品远销北京、上海、新疆、广西、陕西等全国20多个省市及部分国家，深受广大消费者喜爱，并先后获得了“重庆名火锅”、“食品卫生先进单位”、“重庆市著名商标”、“全国食品安全示范单位”、“全国食品安全百佳先进单位”、“重庆市消费者满意商品”、“食品卫生a级企业”、“工商年检aa级名检企业”、“消费者信得过企业”等国家及省市级荣誉10余项，是同行业中率先通过is9001：2000国际质量认证的火锅底料生产厂家之一，同时也是符合出口食品生产企业卫生要求的单位，取得了“中国卫生登记证书”及产品进出口自营权，产品质量安全可靠。

本着“诚信、敬业、坚韧、创新”的企业精神，我们真诚欢迎海内外朋友与我们进行商务往来和项目合作，共同发展。

chongqing qiuxia food & beverage co., ltd stemming from the famous hotpot brand “ qiuxia hotpot ” in chongqing, established in 1997 with an area of more than 3000m², which is a garden type food manufacturing factory locates at beautiful jiulong industrial park called chongqing food industry “ golden area ” . the company is one of the leading enterprises of chongqing hotpot condiments industry with ample strength and mighty developmental momentum and output of more than 2000 tons per year. we own modern manufacturing equipment and a team of high-tech and well-educated management elites. throughout the management and self-construct development, we hold the theory of “ double firsts ” which means “ quality first ” and “ credit first ” . on the basis of inheriting traditional manufacturing arts, with combination of research, production, sale and food & beverage, we are continuously seeking for innovations and have produced more than 20 special varieties such as hotpot condiments, hotpot, spicy fish, braised chicken, flavored fermented soya beans, tasty chilli catsup, cedicated stockpot, etc. our products have been sold to over 20provinces and cities and beijing, shanghai, xinjiang, guangxi, shanxi and are favored by a majority of consumers. our company has gained more than 10 glories such as “ chongqing famous hotpot ” , “ excellent enterprise of food sanitation ” , “ china food security leading enterprise ” , “ famous trademark of chongqing ” , “ china food security demonstration enterprise ” , etc. furthermore, we are one of the first hotpot condiments manufacturing companies to pass iso9001:2000 international quality authentication in the same field and enterprise which accords with the sanitation requirement of export food manufacturing enterprise. our products are safe and reliable so as to gain “ sanitation registration certificate of china ” and self-managing right of product import and

另外本公司经营秋霞系列：秋霞麻辣鱼、秋霞火锅底料200g、秋霞火锅底料400g、秋霞精品火锅、秋霞酸菜鱼